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 پایان کار »هادی رضایی« 
با  والیبال نشسته 

فارس: سرمربی تیم ملی والیبال نشسته گفت: 
قرارداد دلی من تا پاراالمپیک توکیو بود و دیگر 
نمی توانم حضور داشته باشم. هادی رضایی با 
اعلام خبر کناره گیری از سرمربیگری تیم ملی 
والیبال نشسته اظهارداشت: تمام مربیان تا 
پایان پاراالمپیک قرارداد داشتند و بعداز آن 
کارشان به پایان رسید. من هم قرارداد نداشتم 
و به خاطر تعهدی که داشتم در کنار تیم بودم و 
حالا هم می خواهم بیشتر استراحت کنم. وی در 
مورد اینکه آیا فدراسیون جانبازان و معلولان از 
کناره گیری شما اطلاع دارد یا خیر، گفت: نیازی 
نیست که اطلاعی داشته باشند، چون وقتی 
قراردادی تمام می شود، همه چیز مشخص است. 
سرمربی تیم ملی والیبال نشسته عنوان کرد: 
تیم ملی دو ماه دیگر قهرمانی آسیا و اسفندماه نیز 
مسابقات قهرمانی جهان که انتخابی پاراالمپیک 
پاریس هم است، برگزار می شود و نیاز است که 

هرچه زودتر سرمربی جدید مشخص شود.  

خارجازمستطیلسبز

  »علی داودی« 
مدال جهانی  نمی خواهد!

علی داودی یکی از 2 وزنــه بردار ایران در 
بازی های المپیک 2020 توکیو بود که موفق 
شد بعداز لاشاتالاخادزه گرجستانی، مدال نقره 
دسته فوق سنگین را از آن خود کند. درحالیکه 
او می توانست در مسابقات جهانی 2021 یک 
مدال جهانی به کارنامه اش اضافه کند اما به 
کادرفنی اعلام کرده که قصد شرکت در این 
رقابت ها را ندارد. این تصمیم عجیبی است که 
از سوی داودی جوان اتخاذشده، وزنه برداری 
که حریف بسیارباانگیزه و قدرتمندی چون 
تالاخادزه را با جاه طلبی بسیار و انگیزه های 
تمام ناشدنی بالاتر از خود می بیند و قطعا 
برای نزدیک شدن به این حریف باید تلاش 
بسیاری داشته باشد. اما او بعداز نقره المپیک، 
نمی خواهد در این رقابت ها شرکت کند. این 
در حالی است که از میان ٤ مدال آور کشتی 
در بازی های المپیک، همه آنها قصد شرکت در 
جهانی و افزایش مدال های شان را دارند و این 
درشرایطی است که فاصله برگزاری المپیک تا 
جهانی کشتی دو ماه کمتر از فاصله ای است که 

وزنه برداران از المپیک تا جهانی دارند.

خـــبر

دیـــدگــاه

تغییراتی که در تیم ملی دیدم نسبــت به بــازی سوریه 
غافلگیرکننده بود. در درجه اول چهار تغییر در خطوط دفاع، 
هافبک و حمله داشتیم. صادق محرمی و امید نورافکن در 
پست مدافعان کناری، سعید عزت اللهی در هافبک دفاعی و 
سردار آزمون در حمله نمایش خوبی داشتند. عامل دوم گل 
زودهنگامی که زدیم باعث آن شد تا بازی در اختیار ایران قرار 
بگیرد و خیلی از برنامه های عراق مختل شود. حریف عربی تا 
آخر مسابقه نتوانست خود را در زمین پیدا کند. مورد سوم هم 
نیمکت بسیار قوی تیم است. بازیکنان ذخیره وقتی وارد زمین 
می شوند به طرز عجیبی تاثیرگذار هستند و بازی را به سود ما 
زیرورو می کنند. نمایشی که در دو دیدار اخیر به خصوص بازی 
با عراق دیدم امیدواری زیادی را برای آینده ایجاد کرده است. 
اینکه بچه ها تا این حد جسورانه و در عین حال فوتبال بلد با 
رقبا درگیر می شوند و با ارائه بازی فیزیکی بی نقص کنترل 
مسابقه را در اختیار می گیرند، شاخصه بزرگی برای تیم ملی 
محسوب می شود. ادامه این روند با رعایت تمامی جوانب باعث 
خواهد شد قبل از اینکه دیدارهای دوربرگشت به پایان برسد 
جشن صعود را برگزار کنیم. این تیم لیاقت دارد تا مقابل رقبا 
برنده باشد و به نظر می رسد در ادامه بتوانیم بازی های بهتری 
انجام دهیم. البته برای هر بازی باید برنامه مشخصی داشته 
باشیم و این اتفاق رخ می دهد. بسیاری معتقدند کادرفنی 
تیم ملی در موفقیت های تیمش تاثیری نداشته و کیفیت 
بالای بازیکنان دلیل برتری های اخیر بوده، اما به نظرم حتی 
اگر تیمی را در اختیار داشته باشید که 20 ستاره برتر فوتبال 
جهان در آن بازی کنند این ستارگان برای رسیدن به مهارت 
تیمی نیاز به کادرفنی آگاهی دارد که توانایی ایجاد هماهنگی 
و آمادگی ذهنی دادن را به این بازیکنان طراز اول داشته باشد. 
شاید سطح مهارتی بازیکنان تیم ملی ربطی به مربیان این 
تیم پیدا نکند ولی ارائه بازی های هدفمند و کسب نتایجی 
که مبتنی بر استراتژی منطقی است ارتباط به کادرفنی دارد 
و نمی توانیم نقش مثبت مربیان فعلی را در موفقیت های 
تیم ملی نادیده بگیریم. انجام بازی تدارکاتی پیش از مسابقات 
رسمی به تیم کمک می کند. در ماه آینده بازی با امارات و پس 
از آن کره جنوبی به دلیل آنکه بالابودن سطح هماهنگی میان 
بازیکنان مستلزم کسب نتیجه خوب است، نیاز به انجام دیداری 
تدارکاتی را پیش از بازی نخست بیشتر می کند. اگر شرایط 
فراهم باشد با انجام بازی دوستانه می توانیم در سطحی بالاتر 

به مصاف امارات و کره جنوبی برویم.

دلایل  موفقیت  تیم ملی  

    مسئولیت 
»تراکتور« سه شنبه در حالی مقابل النصرعربستان 
در لیگ قهرمانان آسیا حضور پیدا خواهد کرد که فراز 
کمالوند آخر هفتــه گذشته با توجه به شرایط بحرانی 
موجود از سمــت خود استعفا داد و حالا مسئولیتی 

سنگین بر دوش فیروز کریمی قرار گرفته است. 

         لیگ ویژه 
لیگ 21 حالا برای قاسم حـــدادی فر به لیگی ویژه 
و خاص تبدیل شده و او در آستانه 39 سالگی انگیزه 
زیادی برای درخشش در آخرین سال فوتبال حرفه ای 
خود دارد و باید دید این چالش برای او و ذوب آهــن 

درنهایت چطور به پایان خواهد رسید.

         تمرینات ویژه 
فرهاد مجیدی سرمربـــی استقـــلال به همراه 
اعضای کادرفنی در تمرینات آیتم های ویژه ای را در 
نظر می گیرند و سعی دارند از اردوی امارات آخرین 
بهره برداری را ببرند و تیم با آمادگی کامل مقابل الهلال و 

ستاره های گرانقیمتش قرار بگیرد.

ت
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نمایندگان فوتبــال کشورمان در هفتــه جاری 
مقابل حریفان آسیایـــی خود به میدان می روند. 
سیدمهدی سیدصالحــی در این خصوص صحبت 

کرد. 
   شرایط استقـلال پیش از دیدار با الهلال 

چگونه است؟
 به رغم حواشی صورت گرفته پیرامون استقلال 
اما تا حدودی نفرات مدنظر فرهاد مجیدی جذب 
شدند و فراموش نکنیم جدایی نفرات کلیدی چون 
مهدی قائدی و شیخ دیاباته به سود این تیم نبوده 
است. تیم های حوزه خلیج فارس بودجه زیادی 
را صرف حضور در لیگ قهرمانان آسیا می کنند 
و الهلال هم تلاش کرده با هزینه زیادی است. 
البته بازی هایی که از این تیم دیدم گویای ایرادات 
واضحی بود. این تیم با اینکه تلاش کرده ستاره های 
زیادی جذب کند اما خیلی آماده نیست. همان طور 
که فرهاد مجیدی اشاره کرده بود این تیم در 
خط دفاعی دارای ایرادهایی است. البته تیم های 
حوزه خلیج فارس به خاطر صرف هزینه های بالا 
دچار اعتمادبه نفس کاذب می شوند و در خط دفاعی 
باز بازی می کنند. بازیکنان استقلال هم باید از 
منافذ موجود در خط دفاعی الهلال نهایت استفاده 

را ببرند تا موفق به شکست این تیم شوند.  
 پرسپولیس با نماینده تاجیکستان دیدار 

خواهد کرد!
 استقلال دوشنبه تیم مرموز، ناشناخته و با 
برنامه ای است. این تیم در گروهی که الهلال در 
آن حضور داشت در قامت صدرنشین گام به مرحله 
حذفی گذاشت و بدون تردید چنین موفقیتی 
اتفاقی نبوده است. در گروه A مرحله مقدماتی 
شباب الاهلی امارات که در نقل وانتقالات مهدی 
قائدی و احمد نوراللهی را جذب کرد هم حضور 
داشت و نماینده ازبکستان هم تیم ضعیفی نبود. 
استقلال تاجیکستان دیدارهایش پخش مستقیم 
نداشته و دلیل آن نرسیدن فیلم بازی هایش مقابل 
رقبای آسیایی بوده است. این تیم نمی خواهد 
دستش مقابل حریفان رو شود و برای همین هم 
پرسپولیس آنالیزور خود را راهی تاجیکستان کرد 
تا بتواند به شناخت مناسبی از این حریف گمنام 

دست یابد.
 نظرتــان در مــورد تراکتـــور در 

لیگ قهرمانان چیست؟
سرخ پوشان تبریز در فصل نقل وانتقالات چندین 
بازیکن اصلی را از دست دادند. با توجه به شرایط 
نامساعد تراکتور که سرمربی این تیم در آستانه 
دیدار با حریف عربستانی باردیگر تغییر کرد و فیروز 
کریمی سکان هدایت سرخ پوشان را باردیگر بر 
عهده گرفت احتمال کسب نتیجه به خاطر کمبود 
بازیکن و فقدان بازی تدارکاتی اندک است. با این 
حال فوتبال قابل پیش بینی نیست و شاید نتیجه ای 

خلاف انتظار همگان رقم خورد.

گفــتوگــو

سیدمهدی   سیدصالحی: 
»استقلال تاجیک« 

تیمی مرموز  است

فوتبــالداخلــی

بیــنالمــلل

تسنیم: مهدی پاشازاده، معاون ورزشی باشگاه استقلال 
ابراز امیدواری کرد که بتواند در چالش جدید در باشگاه 
استقلال سربلند خارج شود. مهدی پاشازاده اظهارداشت: من 
فرزند استقلال هستم و نیازی نیست بگویم اینجا چه چیزی 
بوده و چکار باید کرد. نیت من برای حضور در این پست خیر 
است و امیدوارم بتوانم به استقلال کمک کنم. وی در مورد 
اینکه فعالیت در پست معاون ورزشی باشگاه استقلال چالش 
جدیدی برای او محسوب می شود، گفت: همانطور که گفتم 
نیت من خیر است و امیدوارم سربلند باشم و کمک مفیدی به 
استقلال کرده باشم. معاون ورزشی باشگاه استقلال در خصوص 
تقابل آبی پوشان با الهلال عربستان در مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا، تصریح کرد: با همه قوا به مصاف الهلال 
می رویم. بازیکنان تلاش خود را خواهند کرد تا بتوانیم از این 

بازی سربلند خارج شویم.
فارس: علی علیزاده معاون باشگاه مس رفسنجان در 
خصوص اینکه انتقاداتی پیرامون جذب دو بازیکن عمانی 
مطرح شد و آیا این دو بازیکن در حد لیگ برتر ایران هستند، 
گفت: اگر در حد لیگ برتر نبودند ژاپن را  نمی بردند. ما فیلم 
کامل پیروزی عمان مقابل ژاپن و همچنین بازی با عربستان 
آنها را دیدیم. این دو بازیکنان قابل قبول و با کیفیتی هستند. 
در این مورد با برانکو هم مشورت کردیم. ایران کشور دوم اوست 
و هیچ موقع خودش را زیرسوال نمی برد. برانکو به ما خیلی 
محبت کرد. بازیکن خارجی هندوانه دربسته است اما بازیکنان 
خوب و آینده داری جذب کردیم. این کار را براساس شرایط 

آمادگی شان و با شناخت کامل انجام دادیم.

  ستاره فرانســوی پاری سن ژرمن به پیشنهاد دیگری 
از جانب این باشگاه برای تمدید قراردادش پاسخ منفی 
داد. کیلیان امباپه به دنبال جدایی از پاری سن ژرمن در 
این تابستان بود تا به آرزوی دوران کودکی اش یعنی بازی 
برای رئال مادرید برسد اما مدیران این باشگاه فرانسوی سه 
پیشنهاد این باشگاه اسپانیایی برای این بازیکن را رد کردند 
تا شاید او را در ادامه برای تمدید قراردادش متقاعد کنند. 
رئال مادرید در مقطع پایانی نقل وانتقالات تابستانی اخیر در 
اولین تلاش خود برای جذب امباپه پیشنهادی 160 میلیون 
یورویی، در دومین تلاش پیشنهادی 170 میلیون یورویی به 
علاوه 10 میلیون یورو پاداش های در نظر گرفته شده و در 
آخرین تلاش پیشنهادی 200 میلیون یورویی به PSG دادند. 
مدیران باشگاه پاری سن ژرمن از تمدید قرارداد کیلیان 22 
ساله ناامید نشده اند و همچنان نسبت به این قضیه خوشبین 
هستند. امباپه تاکنون به 6 پیشنهاد PSG برای تمدید 

قرارداد پاسخ منفی داده است که پاریسی ها در 
آخرین اقدام، پیشنهادی پنج ساله به ارزش 80 

میلیون یورو در سال به او داده اند. درحالیکه 
پاری سن ژرمن دست بردار نیست و قصد 
دارد در هفته های پیش رو پیشنهاد جدید 

دیگری را به این ستاره فرانسوی بدهد 
و نمی خواهد او را به عنوان بازیکن 
آزاد دو دستی تقدیم رئال مادرید 
از  ملی پوش  مهاجم  این  کند. 
سال 2017 در عضویت باشگاه 
پاری سن ژرمن است و تاکنون در 
175 بازی 135 گل برای این تیم 

به ثمر رسانده است.

مجیدجلالی
*کارشناس  فوتبال  

برند؛ دارایی  مبهم  سرخابی ها 
امیررضا  واعظ آشتیانی:  ما استفاده از این برندها را بلد نیستیم

رئیس فدراسیون فوتبال گفت: فدراسیونی را تحویل گرفتیم 
به کانون بحران و نفرت پراکنی تبدیل شده بود. شهاب الدین 
عزیزی خادم اظهارداشت: فوتسال و خیلی از تیم های ملی ما 
مهجور بودند. تیم هایی که ما تحویل گرفتیم با یک اغتشاش و 
بی برنامه بودن همراه بود که ما سعی کردیم نگاه برون رفت از 
این شرایط را داشته باشیم. فدراسیونی که ما تحویل گرفتیم 
به کانون بحران و نفرت پراکنی تبدیل شده بود به جای اینکه 
همبستگی ایجاد کند. وی افزود: فوتبال به نوعی همبستگی 
ایجاد می کند و ما برای همین به سمت توسعه رفتیم. فوتسال 

و به خصوص بانوان بیشتر از بقیه تیم ها مهجور مانده بود. ما 
در مسیر برنامه ریزی قدم برداشتیم. تیم های ملی ما اردوهایی 
را در تایلند، بلاروس، کیش، تهران و ... اردو داشتند. یکی از 
نمادهای توسعه همین تیم ملی فوتسال بود و ما دنبال یک 
پروژه بزرگ هستیم تا 10 سال آینده را برنامه ریزی کنیم تا 
افرادی را به کار بگیریم که پشتوانه فوتسال ما باشند. رئیس 
فدراسیون فوتبال ایران درباره نتیجه گرفتن تیم ملی فوتسال 
و امیدواری برای صعود به فینال جام جهانی این رشته گفت: 
ما دنبال نتیجه هستیم و امیدوارم بهترین نتایج را بگیریم، 

اما وقتی نگاه فدراسیون ساختاری و توسعه ای است، در کنار 
نتیجه توسعه اهمیت دارد. بخشی از توان ما برای توسعه است. 
ما سعی کردیم تا حدامکان از تیم ملی فوتسال حمایت کنیم 
و خودم هم هفته آینده به لیتوانی خواهم رفت تا در اردوی 
تیم حضور پیدا کنم. عزیزی خادم درباره استعفای سراجی 
و اینکه آیا خودش با حفظ سمت سرپرست کمیته فوتسال 
است، افزود: کارهای فوتسال را به دبیر کل محول کردم و او 
برای این کار مامور شده است. ما در فدراسیون فوتبال یک 
سازمان نظام مند هستیم. آقای سراجی هم زحمت کشید و هر 
کسی علاقه مند است کار می کند و هرکسی نمی تواند، برود. 
اینجا دلیل علاقه مندی ما به یکدیگر کارکردن است و من هم 
دلیل استعفای آقای سراجی را متوجه نشدم. اکنون هم آقای 

کامرانی فر مامور شده تا مسائل فوتسال را پیگیری کند. 

شهاب الدین  عزیزی خادم:

فدراسیون به کانون نفرت پراکنی تبدیل شده بود

آرمان ملی- حسین ردکا: صحبت های 
کارشناسان در خصوص خصوصی سازی 
سرخابی ها همچنان ادامه دارد. نگاهی به 
ارزیابی برند سرخابی ها نشان می دهد در طی 
6 سال افزایشی 1300 درصدی داشته حال 
آنکه بدهی های این باشگاه ها نیز افزایش پیدا 

کرده است. 
 ارزش برند سال 93

مردادماه سال 93 پوری حسینی، رئیس 
مورد  در  خصوصی سازی  سازمان  وقت 
واگذاری دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
گفت: باید بدهی ها و دارایی های این دو باشگاه 
به روزرسانی شود و دارایی های خالص آنها 
مشخص شود. فرآیندهای مالی برای 31 
خرداد 92 تا 31 تیرماه 93 نهایی شده است و 
صورت های مربوط به 1٤ ماه قبل تایید نشده 
و هنوز مجمع عمومی  دو باشگاه صورت های 
مالی جدید را دراختیار ما قرار نداده اند. وی 
ادامه داد: سازمان حسابرسی برای باشگاه 
بازرس و حسابرس قانونی تعیین کرده و 
مدیران عامل دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
نامه زده اند که آمادگی دارند تا حسابرسی 
یکسال قبل انجام شود. صحبت های امیررضا 
خادم غیردقیق است، البته من حساسیت های 
ایشان را متوجه می شوم. پوری حسینی در 
مورد زمان خصوصی شدن دو باشگاه استقلال 
و پرسپولیس افزود: این دو باشگاه بدهی 
زیادی دارند، البته با واگذاری دو ورزشگاه 
مرغوبکار و درفشی فر انتظار داریم بدهی های 

آنها کم و منفی شود، با این حال برند این دو 
باشگاه آنقدر ارزشمند است که بدهی ها را 
می پوشاند. قیمت برند این دو باشگاه بالای 
100 میلیارد تومان است و این دو باشگاه با 
ورزشگاه یا بی ورزشگاه برای واگذاری شان 
آپشن های مختلفی دارند مثل واگذاری 80 
درصد یا 100 درصد، به عقیده من مذاکره 
شیرینی در ارتباط با این دو باشگاه خواهیم 

داشت.
 ارزش سال  99

شش سال بعــد یعنـــی مردادماه سال 
1399 ارزش برند سرخابی ها حدود 1300 
میلیارد تومان قیمت گذاری شد! بررسی های 
در سال  می دهد  نشان  »دنیای اقتصاد« 
97 قیمت برند این دو باشگاه را یک گروه 
تخصصی ارزش گذاری برند، 600 میلیارد 
تومان برآورد کرده است، البته با توجه به 
اینکه پرسپولیس چهار دوره پیاپی قهرمان 
لیگ برتر شده است قیمت برند پرسپولیس از 

700 میلیارد تومان فراتر می رود.
 نظر   خادم 

امیررضا خادم معاون سابق وزارت ورزش 
در خصوص احتمال واگذاری این دو باشگاه 
تاکید کرد: فکر می کنم بهتریــن صحبت را در 
ابتدای این کار در دولت دهــم، دکتر طیب نیا 
وزیر اقتصاد انجام داد. ایشان مدعی شدند اگر 
به این شکل دو باشـگاه را واگذار کردیم در 
آینده تبعاتی بر ســـر دولت هوار خواهد شد. 
موضوعاتی مثل هفت تپه که سر وصدای زیادی 

را ایجاد کرد و حتی جایی دیدم که نوشتند 
هفت تپه آزاد شد. خادم خاطرنشان کرد: 
به عنوان یک ورزشی به صراحت می گویم، آن 
چیزی که در دولت مشاهده می شود به هیچ 
وجه بحث امنیتی  در عدم واگذاری این دو 
باشگاه وجود ندارد. وی افزود: در آن زمان به 
سازمان خصوصی سازی انتقاد داشتم که آنقدر 
این دو باشگاه مسائل حقوقی، بدهی و مالیاتی 
زیادی دارند که به هیچ وجه  واگذاری آن 
شدنی نیست. دولت بسیار تلاش کرد و وزارت 
ورزش نیز در یکسال گذشته خیلی تلاش کرد 
این دو باشگاه را رد کند تا خاطره خوبی بماند، 
اما سازمان خصوصی سازی، بورس و فرابورس 
قوانینی دارند که هرچقدر بخواهند عدول 
کنند این دو شرکت دولتی مشکلات بسیاری 
برای واگذاری دارند و هیچ چیزی جز یک 

برند نیستند.
 صحبت  واعظ آشتیانی   

امیررضا واعظ آشتیانی مدیرعامل اسبق 
خصوصی شدن  درباره  استقلال  باشگاه 
باشگاه های پایتخت گفت: اصلا ورزش ما 
توجیه اقتصادی دارد؟ کسی تاکنون این 
سوال را پاسخ نداده است. در ورزش ما از 
جمله فوتبال، اداره ورزش امروز در باشگاه ها 
توسط دولت یا به واسطه دولت در حال 
انجام شدن است. در حالیکه بخش خصوصی 
ما در رشته های ورزشی مختلف، مدتی حضور 
داشتند و حتی قهرمانی یک رشته در آسیا را 
هم به دست آوردند و سپس رفتند. پس این 

نشان دهنده آن است که ما توجیه اقتصادی 
نداریم و اصلا اقتصاد ورزش نداریم. ما زمانی 
می توانیم خصوصی سازی این دو باشگاه را 
انجام دهیم که شرایط اقتصادی کلان کشور 
حال خوبی داشته باشد. بحث خصوصی کردن 
استقلال و پرسپولیس در این چند سال 
فقط فرار از یک پاسخگویی بوده است. یک 
موضوعی را برای اینکه پنهان کنند این بحث 
را راه می انداختند. یکی کار پوپولیسیمی  بوده 
و دیگر برای اینکه پاسخ به عملکرد ضعیفشان 
در انتخاب مدیرعامل در این دو باشگاه را 
به افکار عمومی  ندهند مسیر را به سمت 
خصوصی سازی تغییر می دهند. من مخالف 
خصوصی سازی نیستم ولی در شرایطی که 
همه چیز محیا و قانون مدار باشد. مگر این دو 
باشگاه همین الان سود می دهند؟ وی ادامه 
داد: ما اصلا بحث برند و استفاده از این برندها 
را بلد نیستیم. ما قهرمانان بزرگی در سطح 
حهان و المپیک داشتیم که می توانستند برند 
باشند. هم درآمد برای این ورزشکاران باشد 
و هم ارزی را وارد کشور کنند. آیا توانستیم 
از این موضوع استفاده کنیم؟ در کل دنیا 
این کارها تعریف شده است و اصولی دارد. 
اینگونه نیست که دست هر کسی را بگیریم 
و بگوییم مدیرعامل شود. وی با توجه به این 
سوال که چقدر می توان این دو باشگاه را 
خــودگردان کرد؟ پاسخ داد: همـــین 
الان اسپانسری که برای این دو تیم است 
با پست دولت است. همه چیز که بخش 
تلویزیونی نیســـت. بلیت فروشی در گذشته 
هم ناتوان بود. کپی رایت قانونی داریم پیگیری 
نمی کنند. باید فردی را انتخاب کنند که به 
لحاظ مدیریتی جامع الشرایط باشد. یک 
مدیر توانمندی که مسائل اقتصادی را خوب 
بفهمد، مسائل فرهنگی را گوشه ذهنش 
داشته باشد مسائل سیاسی را درک کند. 
ما با توجه به شرایط اقتصادی این روزهای 
کشور فروختن این دو باشگاه که 10 درصد 
آن را بخواهند واگذار کنند اصلا امکان پذیر 
نیست. با این تفکر و این شرایط تا چه زمانی 
می خواهیم افکار عمومی  را بازی دهیم؟ این 
موضوع چالش بزرگی دارد. من تعجب کردم 
که آقای سجادی این مورد را مطرح کردند. 
اصلا وزیرورزش به خودشان زحمت دادند 
که این موضوع را مطالعه کنند و می دانند که 
این موضوع می تواند چه تبعاتی برای وزارت 
ورزش و حتی دولت داشته باشد؟ و کسی که 
در قالب شخصیت حقیقی و حقوقی سهام 
اینجا را می خرد آیا در پایان عملکرد این دو 

باشگاه ادعای سود نمی کند؟

مالک باشگاه تراکتور گفت: در فوتبال ما بخش خصوصی در 
مقابل بخش دولتی که پول های بی حساب و کتاب پرداخت 

می کند محکوم به شکست است.
  پرداخت ها 

محمدرضا زنوزی درباره وضعیت باشگاه تراکتور اظهارداشت: 
با توجه به اینکه پنجره نقل وانتقالات ما بسته بود، نتوانستیم 
بازیکن جدید جذب کنیم. دلیل این موضوع هم »استوکس« 
بود که جوابگوی ما نبود تا پولش را بگیرد. طی روزهای آتی پول 
او را یا به حسابش می زنیم یا از طریق فیفا پولش را خواهیم داد تا 
پنجره باز شود. وی ادامه داد: باید عامل مشکلات تراکتور را پیدا 
کنیم. فرض کنیم من اینجا مقصر هستم، اما چرا بخش های 
خصوصی دیگر موفق نشدند؟ آیا آنها می توانستند موفق باشند؟ 
هیچ موقع هیچ بخش خصوصی نمی تواند با بخش های دولتی 
رقابت کند. بخش خصوصی محکوم به شکست است، چون در 
تیم های دولتی پول های بی حساب و کتاب پرداخت می شود، 
بدون اینکه آنالیز و بررسی کنند. برخی ها معتقدند که کرونا 
مشکلاتی برای ما به وجود آورده اما این طور نیست. سازمان 
بازرسی کل کشور به موضوع قراردادهای بازیکنان ورود کرد ، 

اما آیا اتفاقی افتاد؟
  نماینده محروم ترین  شهر 

وی افزود: یک نماینده ای که شهر خودش محروم ترین 
شهرکشور است، از نام و برند تراکتور استفاده و با آن موج سواری 

می کند. نمی دانم او می خواهد چه بگوید. آذربایجان 
نمایندگان بزرگی دارد، اما وقتی این مسائل را می بینم، 
ناراحت می شوم. مالک باشگاه تراکتور در ادامه 
خاطرنشان کرد: شرکت ملی مس می گوید »تراکتور 

را نمی خواهم« اما این نماینده می گوید که 
»مجبورند مالکیت تراکتور را قبول کنند« 
این در حالی است که شما اگر خواستگاری 
هم بروید، باید ابتدا درخواستی بدهید و 
بعدا اقدامات را انجام دهید. وقتی شرکت 
ملی مس درخواستــی نــداده و صراحتا 
هم گفته که تراکتور را نمــی خواهد، این 
نماینده با یکسری از افــراد ارتباط برقرار 
کرده و بنده را تهدید هـم می کنند. زنوزی 
تصریح کرد: این آقــا گفته که »از زنوزی 

سلب مالکیت می کنیم.« متاسفانه در کشور ما مدرک گرایی 
رواج پیدا کرده، اما کاش به جای اینکه مدرک گرایی در کشور 
رایج شود و بگوییم دکتر یا مهندس هستم، دیپلم داشتیم اما 
باسواد بودیم. وی افزود: با استاندار و مسئولان استان صحبت 
کردم که آنها گفتند از این موضوع خبر ندارند. مخالف واگذاری 
نیستم، اما این تیم را از حاکمیت خریده ام. جلوی نظام گردن 
من از مو باریک تر است، چون ایرانی هستم و نظام و کشورم را 
دوست دارم، اما اینکه تهدیدهای آنچنانی بکند را برنمی تابم. 

  فروش  تراکتور؟
وی اظهارکرد: به هواداران می گویم که پنجره نقل وانتقالات 
تراکتور در 10 روز آینده باز و بازیکنان خوبی جذب خواهد شد. 
این را هم بگویم که هیچکس بر سر سرمایه خودش نمی زند. 
حتی اگر بخواهم تراکتور را هم بفروشم یا واگذار کنم، باید 
این باشگاه را به اوج رسانده و بعد این کار را انجام 
بدهم. هرکس می گویـد که می خواهم این باشگاه 
را خراب کرده و سپس واگذار کنم، دروغ است. 
وقتی بخواهــید خانه خود را هم بفروشید، 
دستی به ســر و روی خانه می کشید تا آن را 
گران تر بفروشید، نه اینکه کلنگ بزنید و بعد 
بفروشید. تراکتوری هستم و به تراکتور علاقه 
و عشق دارم، نمی گذارم این باشگاه تنزل کند. 
مالکیت این باشگاه با من است و  اگر هم آن را 

بفروشم، در اوج این کار را انجام خواهم داد.

محمدرضا   زنوزی: 

گردنم  مقابل نظام از »مو«  باریک تر است


